
Årsmøte NSBK 2021

Søndag 11.04.2021, kl 16.00
Møtet gjennomføres på Google Meet



Dagsorden

1. Åpning
2.	 Godkjenning	av	fremmøtte	representanter
3. Godkjenning av innkalling og saksliste      
4. Valg av:         
 a. Møteleder
 b. Referenter
 c. Tellekorps
	 d.	 Medlemmer	til	å	undertegne	protokollen
5. Årsberetning 2020        
 5.1 NSBK
 5.2 Nordland
 5.3 Midt-Norge
 5.4 Hordaland
 5.5. Sør-Rogaland
 5.6 Agder
	 5.7	 Oslo&Akershus
 5,8 ASU
6. Regnskap 2020 med revisors beretning      
7.	 Budsjett	2021	 	 	 	 	 	 	 	 	
8.	 Strategidokument	2022-2024
9. Innkomne saker
 a. Vandrepremier
	 b.	 Krav	om	HD-røntgen	på	schnauzer
10. Valg
	 a.	 Valgkomiteens	innstilling
 b. Avstemning
11.	 Avslutning

Sakspapirene	til	årsmøtet	er	tilgjengelige	for	nedlastning	på	klubbens	hjemmeside	(nsbk.no).	Sakspapirene	
sendes	ikke	ut	pr.	post. 

Digitalt	årsmøte	gjennomføres	på	plattformen	Google	Meet.	Man	trenger	ikke	å	ha	noen	konto	der	i	forkant. 

For	å	delta	på	det	digitale	årsmøtet	så	må	man	melde	seg	på	til	sekreter@nsbk.no	senest	07.04.2021.	Link	til	
påmeldte deltakere sendes pr. e-post før møtet.

5. Årsberetninger for 2020
5.1 NSBK
Årsmøtet	i	Norsk	Schnauzer	Bouvier	Klubb	(NSBK)	ble	avholdt	den	26.05.2020	på	Google	Meet
Etter	årsmøtet	2020	hadde	klubben	følgende	styre:	
Leder:	Arild	Kristensen	(gjenvalgt	for	2	år)	
Nestleder:	Arild	Schjølberg	(nyvalgt	for	1	år,	på	valg	2021)	
Kasserer:	Anne	Marie	Madssveen	(nyvalgt	for	2	år)	
Sekretær:	Line	Strømsvik	Kristiansen	(på	valg	2021)	
Styremedlem	1:	Andreas	Bachmann	(på	valg	2021)
Styremedlem	2:	Anne-Kirsti	Stensø	(nyvalgt	for	1	år,	på	valg	2021)	
Styremedlem	3:	Veronica	Seppola	(nyvalgt	for	2	år)
Varamedlem	1:	Rigmor	Sjøvoll	(på	valg	2021)	
Varamedlem	2:	Vivian	Bruun	(nyvalgt	for	1	år,	på	valg	2021)	
Medlem	valgkomiteen:	Reidun	Stensrud	(på	valg	2021)
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Medlem	valgkomiteen:	Mette	Tufte	(nyvalgt	for	2	år)
Medlem	valgkomiteen:	Maria	Elisabeth	Angell	(på	valg	2021)	
Varamedlem	valgkomiteen:	Anne-Gurine	Johannesen	(på	valg	2021)	
Revisor:	Geir	Tjernshaugen	(på	valg	2021)	
Vararevisor:	Randi	Otterlei	Alvestad	(valgt	for	1	år,	på	valg	2021)	

Styreaktivitet 
Styret	har	i	2020	avholdt	elleve	styremøter,	fire	av	disse	etter	årsmøtet.	Et	av	møtene	foregikk	fysisk	på	
Scandic	Gardermoen,	men	av	økonomiske	og	praktiske	årsaker	ble	de	resterende	styremøtene	og	annen	
kommunikasjon	gjennomført	på	Google	Meet	eller	e-post.	Regnskapet	viser	at	styret	har	ført	en	ansvarlig	
økonomisk	policy.	Klubben	hadde	pr	31.12.2019	under	1000	hovedmedlemmer,	noe	som	gir	kun	1	delegat	
på	RS.	Nestleder	Arild	Schjølberg	var	klubbens	representant	på	NKK	RS	2020. 

Prosjekter
Styret	hadde	planlagt	et	større	raseseminar	med	innleide	foredragsholdere	i	forbindelse	med	årsmøtet,	
som	skulle	avholdes	i	Stavanger.	Som	det	meste	annet	i	2020	ble	dette	avlyst.	
Styret	har	likevel	klart	å	gjennomføre	noen	mindre	prosjekter:
• Statuttene	for	klubbvinnerkort	er	revidert,	slik	at	det	både	skal	være	mer	prestisje	i	å	bli	klubbvinner.	
• Det	er	igangsatt	en	prøveordning	med	refusjoner	for	noen	helseundersøkelser,	for	å	se	om	det	øker	

antall	hunder	som	blir	undersøkt.	
• Klubben,	via	ressursperson	for	hundesport	Vidar	Haarberg,	skal	også	etter	planen	arrangere	en	ferdsel-

sprøve. i 2021.
• Styret	fikk	i	2020	gjennomslag	for	å	øke	avdelingenes	tilskudd	fra	medlemskontingenten.

Medlemsdialog
Styret	har	operert	etter	en	filosofi	om	åpenhet,	og	har	i	forkant	av	alle	styremøter	invitert	medlemmer	til	å	
sende	inn	saker.	Protokoller	fra	styremøtene	har	vært	publisert	innen	to	uker	etter	møtene,	og	henvendels-
er	er	besvart	innen	rimelig	tid.	Styret	har	brukt	både	hjemmesidene	og	FB-siden	aktivt	gjennom	året.	
Styret	opprettet	også	en	gruppe	på	FB	med	det	formålet	å	skape	en	kommunikasjonskanal	mellom	avdelin-
gene,	kontaktpersoner,	ressurspersoner	og	styret.	Noen	avdelinger	og	ressurspersoner	meldte	seg	inn,	men	
gruppen	hadde	ingen	aktivitet	eller	dialog,	og	ble	derfor	arkivert.	Styret	har	også	bedt	om	medlemmenes	
innspill i forskjellige saker, men med svært liten respons. 

Årsrapporter fra avdelingene
Nordland:	Mottatt
Midt-Norge:	Mottatt
Hordaland:	Mottatt
Sør-Rogaland:	Mottatt
Øst/Vest-Agder:	Ikke	mottatt
Oslo/Akershus:	Mottatt 

Kontaktpersoner
Ingen	rapporter	mottatt

Avls- og sunnhetsutvalget: Mottatt

Aktiviteter/arrangementer
Klubben	arrangerte	en	utstilling	på	Vestby	i	samarbeid	med	avd	Oslo&Akershus.	

Økonomi
Klubben	støttet	NKK	med	kr	50	000,-	under	den	pågående	krisesituasjonen	i	2020.	Styret	ble	gitt	fullmakt	til	
å	gi	NKK	lån	dersom	det	skulle	bli	behov	for	det.	Lånet	ble	ikke	effektuert.
Se regnskap i sak nr. 6.
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Medlemmer
Pr.	31.12.2020	hadde	NSBK		948	hoved-	og	husstandsmedlemmer.	Dette	viser	en	liten	økning	fra	2019	da	
antall medlemmer pr. 31.12.19 var 924.

Klubbens hederstegn innehas av
Ann	Margrete	Kindberg,	Gerd	Nilsen,	Grete	Hansen,	Unni	Edvardsen,	Geir	Tjernshaugen,	Lone	Gjerdalen,	
Erik	Vestnes,	Ranveig	Vestnes,	Kari	Ann	Sogstad,	Mette	M.	Tufte,	Johnny	Johnsen,	Fredrik	Hansen,	
Bjørn	Adde,	Aud	Fossum,	Harald	Edvardsen,	Eva	Ingebjørg	Jahr,	Torill	Adde,	Jan	Erik	Haugli,	Øivind	Storfjeld,	
Wenche	Berntsen,	Reidun	Stensrud,	Harald	Flatin,	Tarja	Aabø,	Svenn	Erik	og	Astrid	Simensen.	

Klubbens æresmedlemmer er 
Arild	Eriksen,	Else	Hegbom,	Kari	Schønfeldt	Wilberg,	Astrid	Welle,	Bjørn	Adde,	Stig	Larsen,	
Aud	Fossum,	Harald	Edvardsen,	Reidun	Stensrud,	og	Torill	Adde.	
Medlemmer	med	hederstegn	og	æresmedlemskap	som	er	gått	bort:	
Marit	Johansen,	Anne-Ma	Diesen	Stavseth,	Per	Rønåsbråten,	Brita	Øye,	Per	Øye,	Toni	Stranger	og	
Randi	Rasmussen,	Lulle	Bleum	(2020)

Veronica	Seppola	(sign)
Styremedlem	3
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5.2 Nordland

Årsberetning 2020
Arbeidsutvalget har bestått av:
Leder:			 	 Malin	Bruun
Sekretær:	 	 Vivian	Bruun
Kasserer:  Siri Wangberg
Styremedlem:		 Gunn	Haugvaldstad
Styremedlem:		 Liesl	Kristensen
Vara:	 	 	 Lisbeth	Alstad
Vara:   Sissel Erikstad

Sammendrag av aktiviteter
Det	har	ikke	vært	gjennomført	noen	aktiviteter	i	regi	av	gruppe	Nordland	i	år.	

I	Bodø	har	det	blitt	tatt	et	privat	initiativ	til	fellesturer	en	dag	i	uken	(torsdager)	i	maskinisten.	Vi	har	inn-
trykk	av	at	dette	initiativet	har	blitt	godt	mottatt	og	at	turene	har	hatt	godt	oppmøte.	AU-NSBK	NO	er	glad	
for	at	det	tas	private	initiativ	som	samler	hunder	og	folk.	Det	kan	bidra	til	rekruttering	til	klubben	og	rasefel-
lesskap	i	lokalmiljøet.	Vi	oppfordrer	flere	til	å	ta	initiativ	til	å	samles!	Det	kan	absolutt	være	lavterskel,	men	
hyggelig.	

Generalforsamling: NSBK gr. Nordland hadde ikke representant på generalforsamlingen i år. 

Utstilling:	Det	ble	avholdt	spesialutstilling	på	Fauske	2.	august	med	storcert,	i	samarbeid	med	NKK	sin	inter-
nasjonale	utstilling	på	Fauske	samme	helg.	Dommeren	på	spesialen	var	Per	Harald	Nymark.	Utstillingen	ble	
gjennomført	med	hensyn	til	FHIs	anbefalinger	vedrørende	covid-19-pandemien.	

Styremøter: Det	har	vært	avholdt	3	styremøter	digitalt	på	grunn	av	covid-19.	Totalt	17	saker	har	vært	be-
handlet. 
Medlemsmøter: Det	var	invitert	til	ett	medlemsmøte	som	etterfulgte	årsmøtet.	Ut	over	dette	har	det	ikke	
vært avholdt medlemsmøter, i hovedsak som følge av covid-19-pandemien.

Antall medlemmer:	Gruppa	er	på	ca.	50	(53)	medlemmer.

5.3 Midt-Norge 

Årsberetning 2020 

Styrets sammensetning 2020:
Leder:	Liv	Karin	Ertsås	
Sekretær:	Frøydis	Aalberg	
Kasserer: Åge Skogstad
AU-medlem 1: Terje Keiseraas 
AU-medlem 2: Merethe Hol 
Varamedlem : Anniken Stordal
Varamedlem:	Martin	Hallager	Aaknes,	gikk	ut	av	styret	juni-2020	
Valgkomite:	Øivind	Storfjell	og	Roald	Aaknes
Revisor:	Jon	Arne	Dahl

Året	2020,	har	som	hos	oss	som	alle	andre	vært	preget	av	covid-19,	og	flere	av	våre	annonserte	aktiviteter	
på	nyåret	måtte	avlyses,	etter	hvert.	Styret	ble	på	årsmøtet	godkjent	med	7	styremedlemmer,	men	ble	re-
dusert	til	6,	til	sommeren,	da	Martin	gikk	ut	av	styret.
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Styremøter
Vi	har	i	år	hatt	3	styremøter,	2	fysiske	og	1	nettmøte,	pluss	at	vi	har	hatt	flere	
arbeidsmøter	hvor	leder	og	enkelte	styremedlemmer	har	møttes	for	å	diskutere	enkelte	saker.	I	tillegg	har	
flere	representanter	fra	styret	deltatt	på	2	møter	i	Trøndelag	Hundefestival.
Vi	har	også	i		år	brukt	vår	FB-gruppe,	hvor	vi	har	diskutert	store	og	små	saker,	som	agenda	til	styremøter,	
forslag,	planlegging	av	kurs	etc.	FB-	gruppa	funker	bra,	men	ser	at	det	i	tillegg,	er	viktig	at	styremedlem-
mene	også	av	og	til	har	fysiske	møter	i	til		legg	til	kommunikasjon	på	nett.

Medlemmer og medlemsmøter
På	grunn	av	Covid-19,	så	har	vi	i	år	ikke	hatt	noen	medlemsmøter.
Målet	vårt	er	at	medlemmene	våre	er	fornøyde,	og	fortsatt	vil	stå	som	medlem,	samt	anbefale	medlemskap	
i	klubben	til	andre.	Vi	ønsker	en	to-veis	kommunikasjon	mellom	styret	og	medlemmene,	slik	at	vi	kan	få	
tilbakemeldinger	om	hvilke	aktiviteter	som	ønskes.
Pr. 31.12.2020, er det registrert 111 medlemmer i NSBK avd Midt-Norge, mot 126 medlemmer pr 
31.12.2019. Det vil si en nedgang på 14 medlemmer.
Så	her	har	vi	en	utfordring,	da	det	hos	oss,	som	i	andre	raseklubber,	blir	færre	medlemmer.
Vi	håper	derfor	at	vi	i	dette	året	kan	gjøre	noe	med	dette,	ved	å	skape	tilbud/aktiviteter	som	gjør	at	med-
lemmer	ønsker	å	bli	i	klubben,	og	at	eiere	av	rasene	våre,	får	lyst	til	å	melde	seg	inn.

Gjennomførte aktiviteter
Vi	startet	nyåret	med	en	aktivitetsplan	som	inneholdt	både	sosiale	turer/treff	og	kurs.	Det	ble	annonsert	
pelsstellkurs,	rallylydighetskurs,	hverdagslydighetskurs	og	agilitykurs	på	vårhalvåret,	med	god	respons.	Men	
dessverre	så	måtte	vi	avlyse	tre	av	de,	og	rakk	bare	halve	rallylydighetskurset,	før	restriksjonene	for	Covid19	
kom.	Fellesturer,	ble	satt	på	vent.

Sosialtrening/treff
Til	tross	for	perioder	med	nedstenging,	så	fikk	vi	i	løpet	året,	arrangert	4	treff	i	Trondheim	Hundehall.	Her	
var	det	mulighet	for	å	trene	litt	rallylydighet,	ringtrening,	lydighet,	og	agility.	Det	var	god	deltakelse,	og	
dette	vil	nok	bli	et	tilbud	som	vi	vil	fortsette	med.	

Kurs
Da	vår	oppgave	er	få	samlet,	og	motivert	medlemmer	til	aktivitet,	så	har	vi	de	siste	årene	gitt	tilbud	om	kurs	
til	våre	medlemmer	til	medlemspris,	som	er	en	pris	som	ligger	under	de	fleste	hundeskoler	her	i	distriktet.	
Vi	leier	inn	godkjente	instruktører	og	søker	støtte	i	Natur	og	Miljø.
Det	har	vært	god	respons	på	våre	kurs,	men	vi	er	avhengig	av	at	medlemmene	kommer	med	ønsker.
Eksempel	på	kurs/foredrag	kan	være	pelstellkurs,	valp-hverdagslydighetskurs,	grunnleggende	lydighet,	
bronsemerkekurs,	rallylydighet,	agility,	spor	osv.	Så	om	du	har	et	ønske,	så	ta	kontakt.
Til	tross	for	at	det	store	perioder	av	året	har	vært	restriksjoner	som	har	ført	til	at	
aktiviteter	har	vært	nedstengt,	så	fikk	vi	etter	hvert	avviklet	et	rallylydighetskurs,	hver		dagslydighetskurs	og	
et	agilitykurs,	og	vi	var	godt	fornøyd	med	responsen.

Pelsstellkurs
Både	schnauzerrasene	og	bouvier	er	“pelshunder”,	som	trenger	noe	stell,	så	det	er	nødvendig	for	eiere	å	
kunne	en	del	om	grunnleggende	pelsstell.
Avd	Midt-Norge,	har	derfor	hatt	som	mål	å	arrangere	ett,	eller	to	grunnleggende	pelsstellkurs	i	året,	alt	
etter	interesse.	Vi	har	også	hatt	noen	pelsstellkvelder,	hvor	medlemmer	møtes	for	deling	av	erfaring	og	tips.
Begge	deler	stod	også	på	aktivitetsplanen	vår	2020,	men	dette	lot	seg	dessverre	ikke	gjennomføre,	på	
grunn	av	covid19.
Hverdagslydighetskurs:	Instruktører	Eirin	Dahl	og	Kjersti	Gudmundseth	fra	Sportshunder;	9	deltakere	del-
tok, av forskjellige raser og nivå.
Rallylydighetskurs:	Instruktør	Åshild	Hybertsen	fra	Sportshunder;	4	deltakere,
Agilitykurs;	Instruktører	fra	Sportshunder;	10	deltakere	deltok	av	forskjellige	raser	og	nivå.	
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Andre arrangement 

Ringtrening
Vi	har	i	år	hatt	åpen	ringtrening	på	parkeringen	til	Nor-Engros	på	Sluppen.	Den	har	vært	åpen	for	både	
medlemmer	og	ikke-medlemmer,	men	det	var	dessverre	få	som	møtte	opp.	Så	det	ble	derfor	kjørt	noen	få	
treninger på kort varsel.

Hundefestivalen
Trøndelag	hundefestival	er	som	kjent	en	utstilling,	hvor	avd	Midt-Norge	er	medarrangør	sammen	med	flere	
hundeklubber	i	Trondheimsdistriktet,	og	vi	bruker	her	å	arrangere	vår	årlige	spesialutstilling.
Utstillingen	ble	i	år	dessverre	avlyst	på	grunn	av	covid19.

Kommunikasjon
For	å	spre	informasjon,	så	har	vi	sendt	ut	mail	med	info	og	aktivitetsplan	til	medlemmene,	samt	fortløpende	
lagt	ut	meldinger	om	kurs,	aktiviteter	på	hjemmesiden,	og	på	FB-siden.	Men	vi	minner	om,	at	om	en	vil	
følge med det meste som skjer, så anbefales å følge vår FB-side NSBK Midt-Norge, som oppdateres jevnlig. ·
I	tidligere	år,	så	har	vi	sendt	ut	mail	til	oppdrettere	i	klubben,	med	info	om	kontaktpersoner	og	aktiviteter	
i	NSBK	avd	Midt-Norge,	slik	at	de	sende	info	til	valper	som	blir	solgt	til	vårt	distrikt,	om	hvilke	aktiviteter	
vi	kan	tilby,	men	i	år	har	alt	vært	så	usikkert	i	forhold	til	Covid19,	at	det	ikke	har	blitt	fulgt	opp.	Klubbens	
hjemmeside	er:	https://nsbk.no/category/midtnorge/
FB-siden	til	NSBK	gruppe	Trøndelag,	https://www.facebook.com/groups/	139078052776158/
Referat	fra	styremøter	har	blitt	lagt	ut	på	FB-gruppa	og	Hjemmesiden	til	NSBK

Økonomi
Til	tross	for	flere	avlyste	arrangement,	deriblant	Hundefestivalen,	så	viste	regnskapet	i	2020	et	overskudd	
på	litt	over	kr	17.	000,-	.
Nytt	av	året	var	at	vi	prøvde	oss	på	et	adventskalenderlotteri,	som	ble	godt	mottatt,	og	vi	solgte	134	kalen-
dere,	som	ga	rundt	kr	6500	i	overskudd.	Tusen	takk	til	alle	som	sponset	oss	med	premier,	og	de	som	kjøpte	
kalender av oss.
Regnskapsrapport	med	budsjett	2021,	vil	bli	gjennomgått	som	egen	sak.

Aktiviteter/Handlingsplan 2021
Viser	til	klubbens	strategimodell	hvor	det	står	at:	«Klubbens	formål	er	å	ivareta	interessen	for	våre	raser	
gjennom	aktivt	å	fremme	positive	aktiviteter	for	den	enkelte	rase.	«...	...
Avd	Midt-Norge,	ønsker	å	motivere	medlemmene	til	å	være	aktive	med	hundene	sine,	ved	å	være	et	lavter-
skeltilbud	til	de	som	ønsker	å	treffe	andre	hundeeiere	med	klubbens	raser.	Klubben	ønsker	å	arrangere	
medlemsmøter	med	evt.	tema,	sosiale	treff	f.eks.	skogdag,	grilldag	og	fellesturer.	Samt	arrangere	grunnleg-
gende	pelsstellkurs,	valpekurs,	hverdagslydighet,	bronsemerkekurs,	sporkurs,	rallylydighet,	agility	+++.	Alt	
etter	hva	medlemmene	ønsker.
Vi	har	for	året	2021,	satt	opp	en	foreløpig	aktivitets-/handlingsplan,	som	nytt	styre	vil	jobbe	videre	med:
• Medlemsmøter med Tema
•	 Leie	av	hall	for	sosialtreff/trening
•	 Grunnleggende	pelsstellkurs	-	pelsstellkvelder
•	 Skogdag/sommeravslutning/grilldag
•	 Hverdagslydighet	-	Grunnleggende	lydighet-	Bronsemerkekurs
•	 Rallylydighet
• Ringtrening
•	 Fellesturer
•	 Utstilling

Angående	utstilling,	så	vil	vi	år	arrangere	egen	spesial	for	første	gang	i	egen	regi,	samme	helg	som	
NKK	-	Trondheim,	første	helg	i	juli	2021.	I	tillegg,	så	er	vi	med	som	arrangørklubb	i	Trøndelag	Hundefestival	i	
august.
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5.4 Hordaland

Årsberetning 2020

Arbeidsutvalget har bestått av:
Leder:	 	 Anne-Guri	D.	Johannesen	
Nestleder:		 Kai	Ove	Skaftnesmo	
Kasserer:  Berit Engnes
Sekretær:  Karin Wibrand 
Styremedl:		 Hilde	Klock	Endresen	
Styremedl:		 Kathrine	Seglem	Torsvik	
Varamedl:  Elsabeth Ellingsen 
Varamedl:  Håkon Børtveit

Sammendrag av Arbeidsutvalgets arbeid:
Det	ble	avholdt	årsmøte	20.Februar	2020.
Det	har	i	avd.	Hordaland	vært	avholdt	7	styremøter	i	løpet	av	året.

Antall medlemmer i avdelingen:
Det er pr. 31.12.2020 76 betalende medlemmer.

Aktiviteter:
Grunnet	Covid-19	har	vi	dessverre	måtte	avlyse	aktiviteter	i	2020.
Vi	har	imidlertid	kunnet	avholdt	en	fellestur	med	godt	oppmøte	på	Bontveit.
Da	NKK	åpnet	for	utdeling	av	ekstra	cert.	hev	avd.	Hordaland	seg	rundt	og	fikk	arrangert	første	utstilling	for	
avdelingen	på	Myrbø	Butikk	og	Dyrepensjonat.
NSBK	avd.	Hordaland	arrangerte	8.og	9.	august	utstillinger	for	klubbens	raser	med	storcert	om	søndagen.
Vi	hadde	90	påmeldte	over	to	dager	og	gode	tilbakemeldinger	fra	utstillere.	Dommere	Svein	B.Helgesen	og	
Børge Espeland 

Økonomi:
Avd.	Hordaland	hadde	et	driftsresultat	på	kr.	15.931,14	Og	egenkapital	på	kr.	50.230,23	Regnskap	for	NSBK	
avd Hordaland 2020, se separat vedlegg.

Revisor:	Trude	Otterlei	(sign)

Styreverv/	navn	 Signatur/dato

Leder:			 	 Anne-Guri	D.	Johannesen		 (sign)
Nestleder:	 	 Kai-Ove	Skaftnesmo		 	 (sign)
Sekretær:	 	 Karin	Wibrand		 	 (sign)
Kasserer:	 	 Berit	Engnes		 	 	 (sign)
Styremedlem:		 Kathrine	Seglem	Thorsvik		 (sign)	
Styremedlem:		 Hilde	Klock	Endresen			 (sign)
Varamedlem:		 	 Elsabeth	Ellingsen		 	 (sign)		
Varamedlem:	 	 Håkon	Bøtveit			 	 (sign)

 
5.5 Sør-Rogaland

Protokoll årsmøte:
Som	informert	i	tidligere	elektronisk	bekjentgjøring	kalles	det	inn	til	årsmøte	med	følgende	dagsorden.	
Innsending	av	saker	var	frist	2.januar	2021
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Dagsorden:

Sak 1: Åpning
Sak 2: Godkjenning av innkallingen
Sak	3:	 Godkjenning	av	fremmøtte	representanter
Sak 4: Godkjennelse av saksliste og gjennomgang av saker
Sak 5: Valg av:
	 1)	 Møteleder
	 2)	 Referent
	 3)	 Tellekorps
	 4)	 Personer	til	å	undertegne	protokollen
Sak 6: Årsberetning for 2020
Sak	7:	 Regnskap	for	2020,	samt	budsjettforslag	for	2021	(blir	levert	ut	på	møtet)
Sak	8:	 Aktiviteter	i	2020.	Handlingsplan/planer	for	aktiviteter	for	2021
Sak	9:	 Innkomne	forslag/eventuelle	saker	som	ønskes	diskutert
Sak 10: Valg
Sak	11:	Avslutning

Regnskap	for	2020	sendes	ut	pr	epost	før	møtet	og	fremlegges	på	årsmøtet	sammen	med	revisjonsbe-
retning.

Sak 6: Årsberetning fra Gruppe Sør-Rogaland 2020
Arbeidsutvalget	har	i	2020	bestått	av:

Leder:	 	 	 Tone	Johansen		 	 På	valg	(2	år)
Nestleder/Sekretær:		 Gyda	Iren	Thorvaldsen	 Ikke	på	valg	(1	år)
Kasserer:	 	 Zsófia	Horváth-Magyar	 På	valg	(2	år)
Medlem:	 	 Tor	Henning	Liland	 	 På	valg	(2	år)
Medlem:	 	 Geir	Kvæl	 	 	 Ikke	på	valg	(1	år)
Medlem:	 	 Bente	Pollestad	 	 Ikke	på	valg	(1	år)

Varamedlem:  Sidsel Hodne Iversen  På valg 
Varamedlem:  Tarja Aabø   På valg
Varamedlem:	 	 Ledig

Valgkomite: Inger Merethe Førland & Sigbjørn Thorvaldsen

Revisor: Elin Skjørestad

Årsberetning arbeidsutvalget Sør-Rogaland 2020

Styret	har	arbeidet	godt	sammen.		Det	har	vært	en	del	utfordringer	ifm.	med	Covid-19,	men	vi	har	allikevel	
klart	å	holde	visse	arrangementer	etter	regjeringens	anbefalinger.

Vår	ringtrening	er	alltid	populær.		Der	har	vi	gjort	en	del	justeringer	i	løpet	av	året	med	hensyn	til	antall	og	
tider	for	at	mest	mulig	skal	få	trene.		Vi	har	ikke	hatt	våre	sosialiseringstreff	på	søndagene	på	Gimre	pga.	
Covid-19.

I	år	hadde	vi	en	annerledes	sommeravslutning.		Den	var	på	Rennaren	Gård	på	Rennesøy.		God	deltagelse,	
fantastisk	vær	og	tobeinte	og	firbeinte	koste	seg.		Dette	håper	vi	at	vi	kan	gjenta.

Vi	klarte	å	avholde	årets	utstilling	til	tross	for	Covid-19,	noe	vi	syns	vi	klarte	bra	etter	gjeldende	regler.		
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De	påmeldte	viste	stor	forståelse	for	situasjonen	og	innrettet	seg	bra.		Det	ble	en	skikkelig	koselig	utstilling.

Klubben	sendte	melding	til	hovedstyret	om	å	få	storcertet	fra	2019	tilbake.		Det	fikk	vi	ikke.	Noe	vi	slettes	
ikke	var	fornøyd	med.	Som	alle	de	andre	avdelingene	fikk	vi	tilbud	om	å	søke	om	ekstra	storcert	som	NKK	
hadde	utdelt	ifm	med	årets	«utstillingstørke».		Det	søkte	vi	om	og	fikk	da	storcert	til	årets	utstilling.

I	år	ble	det	nye	banneret	som	ble	bestilt	til	ISPU	endelig	tatt	i	bruk.		Vi	er	veldig	fornøyde	med	den.

Den	årlige	«nissfesten»	utgikk	i	år	pga	Covid-19.

Det	vi	ikke	har	rukket	av	aktiviteter	har	vært	medlemsfest,	trimmekurs/utstillingsklipp,	samt	kurs	for	in-
struktører	av	“onsdagstreninger”	har	heller	ikke	vært	gjennomført.	Vi	mener	allikevel	at	dette	er	gode	aktiv-
iteter og foreslår dem også for 2021.

Møter/saker:
Vi	har	hatt	4	offisielle	styremøter	i	2020	og	ett	arbeidsmøter	ifm	med	forberedelsene	til	storcert	utstill-
ingen.. Møtene har vært på teams og Gimra. 

Antall medlemmer i gruppen:
Ved	utgangen	av	året	2020	hadde	vi	111	medlemmer	i	Sør-Rogaland.	Dette	er	samme	antall	som	i	fjor.	106	
medlemmer,	4	husstand	og	1	gratis.

Regnskap/Økonomi:
Det	holdes	som	vanlig	streng	disiplin	ovenfor	økonomi,	og	at	bruk	skal	være	iht.	budsjett	og	forsvarlig.

Oppsummerte aktiviteter i 2020:
-	 Utstillingstrening	på	Gimra	hver	onsdag.
-	 Frislipp	og	sosialt	samvær	/	med	frislipp	annenhver	søndag	fra	kl.	18:00	(før	Covid-19)
-	 Sommeravslutning	for	medlemmer	i	juni
-	 Spesialutstilling	på	Gimra	30.	august	ble	avholdt	med	storcert.		Dommer	Maija	Heinilä

Sak 7: Regnskap for 2020, samt budsjettforslag for 2021 (blir levert ut på møtet)

Årsregnskap for 2020 er ikke klart.
Årsregnskap	med	revisjonsberetning	vil	foreligge	på	møtet,	samt	bli	utsendt	til	medlemmene	i	forkant	og	så	
tidlig	som	mulig.

Sak 8: Handlingsplan / Aktivitetsplan for 2021

• Treninger på Gimra hver onsdag
• Frislipp	og	sosialt	samvær	på	Gimra	annen	hver	søndag	(når	Covit	19	tillater	det)
• Valpeshow	på	Gimra
• Grilling	i	juni
• Trimmekurs	+	utstillingsklipp
• Utstilling	søndag	05.09.2021	
• Årsmøtet	må	holdes	innen	utgangen	av	januar	2022
• Medlemsfest/samling
 
Sak 9: Innkomne forslag/eventuelle saker som ønskes diskutert
Ingen saker er innkommet.
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Sak 10: Valg

Faste	arbeidsutvalgsmedlemmer	skal	velges	for	2	år,	det	foreslås	derfor	at	de	som	står	oppført	som	1	år	
velges	for	2	år.	Vanlig	prosedyre	om	man	ikke	ønsker	å	sitte	mer	enn	1	år	er	at	man	da	må	melde	fratreden	
fra	sitt	verv.	Gjør	vi	det	på	den	måten	følger	“jevn”	ut	og	inngang	av	medlemmer	slik	vedtektene	sier.

Valgkomite velges av årsmøtet, det samme gjør revisor.

Disse står på valg:
Leder:			 Tone	Johansen	2	år
Kasserer:	 Zsófia	Horváth-Magyar		 2	år
Medlem:	 Tor	Henning	Liland	 	 2	år

Varamedlem: Sidsel Hodne Iversen  1 år 
Varamedlem: Tarja Aabø   1 år
Varamedlem:	 Ledig	 	 	 	 1	år

Sak 11:  Avslutning
Regnskapet	blir	klart	til	årsmøtet,	så	Regnskap/Budsjett	vil	bli	sendt	ut	på	mail	før	årsmøte.		Blir	også	ut-
levert på årsmøtet avhengig hvordan vi klarer å arrangere årets møte.

5.6 Agder
Ikke	mottatt

5.7 Oslo/Akershus

Årsberetning 2020

Avdelingen har i perioden hatt følgende sammensetning:
Leder:	 	 	 Ulla	Britt	W.	Kristensen	 	
Sekretær:	 	 Mette	E.	M.	Tufte	 	
Kasserer:  Arild Kristensen  
Medlem:	 	 Hans-Kristian	Sætrum	
Medlem:	 	 Eli	Lyberg	 	 	
Varamedlem:		 	 Aud	Fossum	 	 	
Varamedlem:   Veronica Seppola  
Varamedlem:		 	 Mette	Solbakken

På	grunn	av	pandemien	som	slo	ned	i	Norge	og	verden	for	øvrig	i	mars	2020,	har	det	vært	svært	liten	
aktivitet	i	avdeling	Oslo&Akershus	i	2020.	Likevel	var	vi	så	heldig	å	være	først	ute	med	utstilling	tidlig	i	2020	
så	den	gikk	som	normalt.	I	tillegg	fikk	vi	til	en	spesialutstilling	over	to	dager	i	september,	etter	at	Norge	
hadde	åpnet	noe	opp	for	aktivitet.

• Styret	har	ikke	gjennomført	fysiske	styremøter	i	perioden.	I	forbindelse	med	spesial	utstillingen	i	Vestby	
19.	og	20.9.	ble	all	kommunikasjon	gjennomført	på	telefon	og	på	e-post.

AKTIVITETER I GRUPPEN
•	 Årsmøtet	ble	arrangert	i	februar	2020	i	NKK	sine	lokaler	på	Holmlia	med	10	medlemmer	til	stede.	
•	 Eksteriørutstillingen	i	begynnelsen	av	februar	ble	i	år	gjennomført	i	Leto-hallen	for	sjette	år	på	rad.		
	 Det	var	675	voksne	og	196	valper	påmeldt	til	utstillingen.	Utstillingen	gikk	med	overskudd,	se	
 regnskap. 
•	 Samarbeidsklubb	på	utstillingen	var	som	tidligere	år	NGDK	–	et	samarbeid	som	har	fungert	svært		
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	 godt	gjennom	seks	år.	Dessverre	ble	dette	siste	eksteriørutstilling	sammen	med	NGDK	da	de	har			
	 besluttet	å	avvikle	utstillingen.	I	tillegg	besluttet	Leto-hallen	i	april/mai	å	avslutte	all	aktivitet	med		
	 utstillinger.	
•	 Spesialutstilling	arrangert	i	Vestby	over	to	dager	–	19.	september	med	46	voksne	og	8	valper	og	20.	 
	 september	med	29	voksne	og	7	valper.	Avdelingen	fikk	tildelt	et	ekstra	storscert	på	grunn	av	pan 
	 demien.	Utstillingsgruppen	i	avdelingen	gjennomførte	nok	en	gang	et	utmerket	arrangement	i	 
 strålende høstvær. 

ØKONOMI
Avdeling	Oslo&Akershus	har	et	overskudd	på	kr	71.169,22	pr.	31.12.2020.	Resultatregnskap,	balanse	og	
revisors	beretning	for	avdeling	Oslo&Akershus	blir	presentert	på	årsmøtet.
Avdelingen	hadde	ved	utgangen	av	året	232	medlemmer.		

Vestby	februar	2021

For AU
Ulla	Britt	Wiig	Kristensen	(sign)

5.8 Avls- og sunnhetsutvalget

Styret	i	Norsk	Schnauzer	Bouvier	Klubb	vedtok	i	2019	å	omorganisere	det	tidligere	avlsrådet	med	rase-
komiteer	til	et	nytt	Avl-	og	Sunnhetsutvalg	(ASU).

Oppnevnte medlemmer i ASU er
-	 Nina	Skjæran	 	 	 Dvergschnauzer
-	 Torill	Adde	 	 	 Dvergschnauzer
-	 Hilde	Hauge	 	 	 Schnauzer
-	 Øivind	Storfjeld	 	 Riesenschnauzer
-	 Kristina	Landskaug	 	 Bouvier	des	Flandres

ASU	trådte	i	kraft	og	igangsatte	formelt	sitt	arbeid	f.o.m.	01.01.2020.

I	2020	har	det	vært	avholdt	3	møter	på	Skype,	samt	ett	fellesmøte	med	klubbens	styre	og	ett	fysisk	møte	i	
ASU på Gardemoen den 30. og 31.10.2020.

I perioden har det vært behandlet 20 saker hvor blant annet følgende har vært behandlet:
• RAS:	I	henhold	til	vedtak	i	Norsk	Kennel	Klubs	Hovedstyre	er	fristen	for	dette	utsatt	på	ubestemt	tid	

inntil	nye	it-verktøy	for	beregning	av	avl-	og	helsestatistikk	er	ferdigstilte.	

• Klubbens	årsmøte	var	planlagt	til	21.03.20	på	Scandic	Sola.	I	den	forbindelsen	planla	ASU	et	rasesemi-
nar	for	alle	medlemmer.	Alt	dette	ble	avlyst	pga	covid-19,	men	ASU	planlegger	å	ta	opp	denne	tråden	så	
snart	det	praktisk	lar	seg	gjennomføre.	Det	jobbes	med	å	legge	til	rette	for	at	et	raseseminar	streames	
digitalt	for	alle	klubbens	medlemmer.

• I	samråd	med	styret	er	det	utarbeidet	et	skjema	for	å	melde	inn	kull	til	valpelisten	på	klubbens	websid-
er.	Her	melder	oppdretterne	selv	inn	sine	kull	for	markedsføring	og	oppgir	hvilke	av	klubbens	anbefalin-
ger	som	er	fulgt.	Tilbudet	har	i	2020	vært	relativt	lite	benyttet.

• Det	foretas	en	fortløpende	evaluering	av	klubbens	retningslinjer	for	avl	og	oppdrett,	og	om	dette	 
fungerer	etter	intensjonen. 
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For	øvrig	vises	det	til	de	fremlagte	årsrapportene	for	de	enkelte	rasevariantene.

23.02.2021

Nina	Skjæran	(sign)	 	 Torill	Adde	(sign)	 	 Hilde	Hauge	(sign)

Øivind	Storfjeld	(sign)		 Kristina	Landskaug	(sign)

Statistikk	for	rasene	finnes	i	eget	dokument	på	hjemmesiden,	under	dokumenter	i	fanen	for	årsmøte.
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6. Regnskap 2020 med revisors beretning

3100 Salgsinntekter, avgiftsfri
3123 Sponsorinntekt, avgiftsfri
3250 Inntekter fra egne arrangementer
3400 Spesielle offentlige tilskudd
3900 Andre driftsrelaterte inntekter
3920 Medlemskontingenter
3950 Eksp.geb. fritt
3999 Overferøring fra avdeling

5960 Overføring av medlemskontingent til grupper
5965 Overføring av mva.komp til avdelinger
5970 Tilskudd etter søknad
6110 Toll og spedisjonskostnader
6300 Leie lokaler
6800 Kontorrekvisita (Res)
6810 Datakostnad
6812 Etablering og drift nye websider
6860 Møter, kurs, oppdatering etc.
6940 Porto
7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig
7141 Overnatting- og reisekostnader - styremøter
7142 Overnatting og reisekostnader - årsmøtet
7143 Overnatting- og reisekostnader RS
7144 Overnatting- og reisekostnader Avlsrådet
7145 Dogs4All
7410 Kontingenter, ikke fradrag
7420 Gaver, fradragsberettigede
7430 Gaver, ikke fradrag
7500 Forsikringspremier
7770 Bank og kortgebyrer

8040 Renteinntekt tilbakebetalt skatt, skattefri

Regnskapsår: 01.01.2020 - 31.12.2020 
 
Gjelder periode: 01.01.2020 - 31.12.2020 
Periode fg år: 01.01.2019 - 31.12.2019

  
 

Periode Akkumulert
Periodeslutt

 fg år
 
Driftsinntekter

6 000,00 6 000,00 15 000,00
437,00 437,00 0,00

0,00 0,00 12 652,00
37 343,00 37 343,00 22 791,13

0,00 0,00 440,00
387 580,00 387 580,00 364 590,75

3 960,00 3 960,00 0,00
25 158,45 25 158,45 0,00

460 478,45 460 478,45 415 473,88

Driftskostnader
-40 500,00 -40 500,00 -26 000,00
-37 060,55 -37 060,55 0,00
-25 000,00 -25 000,00 -12 000,00

0,00 0,00 -2 727,00
-1 924,00 -1 924,00 -1 924,00
-1 882,20 -1 882,20 0,00

-23 940,50 -23 940,50 -6 380,12
0,00 0,00 -13 536,00

-2 500,00 -2 500,00 0,00
-370,00 -370,00 0,00

-7 788,00 -7 788,00 -12 029,21
-28 410,77 -28 410,77 -24 520,40
-42 210,00 -42 210,00 -79 612,50

0,00 0,00 -4 504,00
-7 167,00 -7 167,00 0,00

-17 334,60 -17 334,60 -12 569,00
-924,00 -924,00 -8 392,40

-50 000,00 -50 000,00 0,00
-16 688,50 -16 688,50 -26 219,52
-3 300,00 -3 300,00 -3 226,00
-6 125,50 -6 125,50 -6 365,08

-313 125,62 -313 125,62 -240 005,23

Driftsresultat 147 352,83 147 352,83 175 468,65

Finansielle poster
2 145,35 2 145,35 3 773,38

 
Ordinært resultat før skatt 149 498,18 149 498,18 179 242,03

Ordinært resultat 149 498,18 149 498,18 179 242,03

Årsresultat 149 498,18 149 498,18 179 242,03

Resultatrapport
Norsk Schnauzer Bouvier klubb 
897092662

Utskrevet av Anne Marie Madssveen 24.03.2021 18:22:45 Visma eAccounting

Side 1 av 1
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1250 Inventar (Balanse)

1700 Forskuddsbetalte leiekostnad
1910 Ressurskonto 1627.07.97.109
1920 Driftskonto 1602.54.11920
1925 Høyrentekonto 1203.84.27251

2030 Annen innskutt egenkapital
2050 Årsresultat

2299 Annen langsiktig gjeld

2990 Annen kortsiktig gjeld

Regnskapsår 01.01.2020 - 31.12.2020 
 
Gjelder periode: 01.01.2020 - 31.12.2020 
 

Ved
 periodens
 begynnelse Endring

Ved
 periodens
 slutt

EIENDELER

Anleggsmidler
1,00 0,00 1,00

 
Omløpsmidler

5 000,00 0,00 5 000,00
265 677,36 10 656,51 276 333,87
284 988,67 112 684,00 397 672,67
236 450,49 26 157,67 262 608,16
792 116,52 149 498,18 941 614,70

 
SUM EIENDELER 792 117,52 149 498,18 941 615,70

EGENKAPITAL OG GJELD

Egenkapital
Egenkapital (innskutt og opptjent)

-474 025,21 0,00 -474 025,21
-63 025,44 -149 498,18 -212 523,62

-537 050,65 -149 498,18 -686 548,83

 
Udisponert resultat

Udisponert resultat 0,00 0,00 0,00
 
Sum egenkapital (inkl, udisp. resultat) -537 050,65 -149 498,18 -686 548,83

Gjeld
 

Langsiktig gjeld
-238 040,00 0,00 -238 040,00

 
Kortsiktig gjeld

-17 026,87 0,00 -17 026,87
 
Sum gjeld -255 066,87 0,00 -255 066,87

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -792 117,52 -149 498,18 -941 615,70

Saldo 0,00 0,00 0,00

Balanserapport
Norsk Schnauzer Bouvier klubb 
897092662

Utskrevet av Anne Marie Madssveen 25.03.2021 21:58:29 Visma eAccounting

Side 1 av 1
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Veronica	Seppola	(sign)
Styremedlem	3

16



7. Budsjett 2020

Firmanavn Norsk Schnauzer Bouvier klubb
Org nummer 897 092 662
Regnskapsår start 01 01 2021
Regnskapsår slutt 31 12 2021
Valuta NOK
Budsjettnavn Budsjett 2020-2021 Budsjett Regnskap 2 021 2 022

2020 Regnskap Revidert forslag Utkast budsjett
Konto Beskrivelse Revidert 2020 2021 2022
3100 Salgsinntekter, avgiftsfri 0 6 000,00 6 000 6 000
3123 Sposnorintekter - Gjensidige forsikring 0 437,00 0 0
3223 Sponsorinntekter 15 000 0,00 0 0
3400 Offentlig tilskudd (MVA- komp for regnskap2019) 20 000 37 343,00 25 000 25 000
3920 Medlemskontingenter 375 000 387 580,00 350 000 350 000
3950 Eksp. Geb. Fritt 3 960,00 0
3999 Overføring fra nedlagte avdelinger 25 158,45

Sum intekter 410 000 460 478,45 381 000 381 000

5960 Andel av kontingent til Avdelinger og ressurskonto -65 000 -40 500,00 -50 000 -50 000
5965 Overføring av mva-komp til Avd 0 -37 060,55 -20 000 -20 000
5970 Tilskudd etter søknad -35 000 -25 000,00 -100 000 -35 000
6300 Leie lokaler 0 -1 924,00 -2 000 -2 000
6800 Kontorrekvisita (Res) -2 000 -1 882,00 -2 000 -5 000
6810 Datakostnad -7 000 -23 940,50 -30 000 -30 000
6812 Drift websider -10 000 0,00 0 0
6860 Møter, kurs, oppdatering etc. -45 000 -2 500,00 -25 000 -25 000
6940 Porto -2 500 -370,00 -2 500 -2 500
7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig -15 000 -7 788,00 -40 000 -25 000
7141 Reisekostnader - styremøter -25 000 -28 410,77 -35 000 -25 000
7142 Overnatting og reisekostnader - årsmøtet -100 000 -42 210,00 -10 000 -85 000
7143 Overnatting- og reisekostnader RS -10 000 0,00 -10 000 -10 000
7144 Reisekostnader Avl og Sunnhets utv. -25 000 -7 167,00 -10 000 -20 000
7145 Dogs4All (inkl rest fra 2019) -25 000 -17 334,60 0 0
7320 Reklamekostnader -7 000 0,00 -10 000 -4 000
7410 Kontingenter, ikke fradrag -10 000 -924,00 -10 000 -10 000
7420 Kontongent, fradragsberettiget 0 -50 000,00 0
7430 Gaver,og premier * -15 000 -16 688,50 -13 000 -20 000
7500 Forsikringspremier -4 000 -3 300,00 -4 000 -5 000
7770 Bank og kortgebyrer -7 500 -6 125,50 -7 500 -7 500

Sum utgiftet -410 000 -313 125,42 -381 000 -381 000
Resultat Sum 0 147 353,03 0 0

Budsjett for 2021 og 2022 (revidert 2021 og nytt forslag 2022)
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8. Strategidokument -  
Revidering for perioden 2022-2024

STRATEGIDOKUMENT FOR
NORSK SCHNAUZER BOUVIER KLUBB
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HOVEDMÅL: 

Å prioritere faglig opplæring på alle nivåer slik at klubben til en hver tid har tilstrekkelig 
antall faglig kompetente medlemmer i styret, arbeidsutvalg, samt FORORD 

 
Norsk Schnauzer Bouvier Klubb (NSBK) ble stiftet i januar 1946 i Oslo. Klubben er et selvstendig rettssubjekt med 
eget organisasjonsnummer i Brønnøysundregistrene. Gjennom vårt medlemskap i Norsk Kennel Klub (NKK) er vi 
forpliktet til å følge NKK sine lover og bestemmelser, med mindre det er gitt særskilt dispensasjon fra disse gitt av 
NKKs hovedstyre. Klubben er av NKK gitt ansvar for å forvalte følgende hunderaser: 
• Bouvier des Flandres 
• Riesenschnauzer sort 
• Riesenschnauzer salt/pepper 
• Schnauzer sort 
• Schnauzer salt/pepper 
• Dvergschnauzer sort 
• Dvergschnauzer hvit 
• Dvergschnauzer salt/pepper 
• Dvergschnauzer sort/sølv 

 
I dette arbeidet har klubben utarbeidet Rasespesifikke Avlsstrategier (RAS) for alle rasene. Dokumentene skal være 
levende dokumenter og oppdateres jevnlig. Dette arbeidet gjennomføres av klubbens avls og sunnhetsutvalg (ASU). 
Etter 5 år skal det gjøres en hovedrevisjon og rapporteres til NKK. 

 

Klubben har tett oppunder 1000 medlemmer. Det er aktive oppdrettere for alle raser. Klubben har egen hjemmeside 
på web og face-book side. Det er flere interesse/diskusjonsgrupper på face-book. 

 
Klubbens verneting er lagt til Oslo. 

 

Oslo den 24. mar 2021 
 
 

 
Arild Kristensen 

Leder NSBK 
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ORGANISASJON 

 
NSBK ORGANISASJON (ref til klubbens vedtekter kapitel 3 § 3-1) 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
Kontaktpersoner: Dekker fylker uten 

organiserte grupper 
 

 
 
 

 
 
 
 

Innlandet 
Wenche Martinsen 

 
Årsmøte 

Styret 

Avdeling 
Nordland 

Avdeling 
Midt-Norge 

Avdeling 
Hordaland 

Avdeling 
Rogaland 

Avdeling 
Agder 

Avdeling  
Oslo & Akershus 

Buskerud 
 Harald A Flatin 

Møre og Romsdal 
Randi Otterlei 

Vestfold 
Reidun Stensland 

Valgkomite 

Troms 
Nina Skjæran 

Finnmark 
 Heidi Pedersen 

ASU 
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STRATEGIMODELL 

 
 

 
VISJON: 

Motiverte medlemmene som arbeider for aktive, sunne og friske hunder med basis i seriøst oppdrett, 
og med faglig forankring i kynologi. 

 

VERDIER: 

Avl og oppdrett skal foregå på̊ en dyrevelferdsmessig forsvarlig måte, i overensstemmelse med NKKs avlsstrategi og 
etiske grunnregler. 

 

FORMÅL: 

Klubbens formål er å ivareta interessen for våre raser gjennom aktivt å fremme positive aktiviteter for den 
enkelte rase. Klubben skal arbeide aktivt for etisk og riktig behandling av rasene slik at avl skjer i ønsket 
retning, både innenfor rasestandard og rasenes sunnhet. 

 
• andre råd og komiteer. 
• Gjennomføre egne seminarer. 
• Etablere gode rutiner for samarbeid både internt og med eksterne organisasjonsledd, nasjonalt og 

internasjonalt. 
• Opprettholde en god økonomi. 
• Beholde og aller helst øke medlemsmassen i perioden 
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RAMMEBUDSJETT FOR PERIODEN 2022-202 

 
Basis er estimert budsjett for 2021 

 
Konto Beskrivelse Note Beløp 2022-2024 

3100 Salgsinntekter, avgiftsfri  18 000 

3400 Offentlig tilskudd (MVA- komp)  75000 

3920 Medlemskontingenter  1 050 000 

Sum inntekter    1 143 000 

       

5960 Andel av kontingent til Avdelinger  -150 000 

5965 Overføring av Mva-komp til Avdelingene  -60 000 

5970 Tilskudd etter søknad (aktiviteter)  -300 000 

6300 Leie lokaler  -6 000 

6800 Kontorrekvisita (Res)  -6 000 

6810 Datakostnad  -90 000 

6860 Møter, kurs, oppdatering etc.  -75 000 

6940 Porto  -7 500 

7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig  -120 000 

7141-7144 Reisekostnader – og overnattinger 1 -315 000 

7320 Reklamekostnader  -30 000 

7410 Kontingenter, ikke fradrag  -30 000 

7430 Gaver, og premier   -39 000 

7500 Forsikringspremier  -12 000 

7770 Bank og kortgebyrer  -22 500 

Sum utgifter    -1 143 000 

Resultat Sum  0 

 
 

Note 1: Årsmøte, styremøter og ASU møter med mer 

7
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HANDLINGSPLAN 2022 

 
Ressurser: 

 
• Menneskelige ressurser i egen og samarbeidende klubber, og allianser samt NKK og Norges 

Veterinærhøgskole. 
• Økonomi i henhold til årlige godkjente budsjetter, hvor hoved aktiviteter er priset. 

 
Virkemidler: 

 
• Målrettet informasjonsmateriell tilgjengelig både i trykket og elektronisk form 
• Mest mulig kosteffektiv intern- og ekstern møtevirksomhet og kommunikasjon 
• Møter og seminarer hvor egenandel må påregnes 
• Budsjettkontroll med kvartalsvis rapportering til styret 
• Enkel og formålstjenlig hjemmeside 
• Nyhetsbrev på elektronisk distribusjon 
• Motivere for konkurranser i alle former for våre raser 
• Problemløsninger på lavest mulig nivå. 

 
 

Delmål for perioden: 

 
o Oppdaterer RAS-dokumentene for klubbens raser 
o Gjennomføre og evaluere en forsøksordning med økonomisk støtte til målrettet helseundersøkelser 
o Etablere gode rutiner for intern kommunikasjon mellom klubbens organisasjonsledd 
o Øke medlemsmassen slik at klubben får to delegater på NKKs Representantskapsmøte (RS) (1000+) 

 

Tiltak: 

 
• Delta på NKK avlsrådskurs 
• Tilpasse avdelingenes geografiske utstrekning i tråd med nye fylkesgrenser 
• Være en aktiv medspiller til Raseklubbenes Felles Allianse (RFA)  
• Delta på RS i NKK 
• Gjennomføre møte mellom klubbens styre, avdelingslederne og 

kontaktpersoner i forbindelse med klubbens årsmøter 
• Lage en årsplan for styremøte og besøksreiser for perioden mai 2022 til april 2024 som forplikter 

hovedstyret, ASU og avdelingene 
• Legge fram oppdaterte retningslinjer for styret, avdelingene og ASU  
• Bistå avdelingene med økonomisk støtte for gjennomføring av kurs, utdanning og andre regionale 

aktiviteter etter søknad 
• Gjennomføre et årlig fellesmøte (hver høst) for ASU og styret 
• Tildele/delta i utstillinger/prøver etter søknad fra og samarbeid med  avdelingene 
• Arrangere oppdretter seminar 
• Arrangere dommer seminar 
• Arrangere en av følgende mentaltester pr år: K-test, mentalbeskrivelse hund, 

funksjonsanalyse 
• Gjennomføre års-konkurranser med premieutdeling på årsmøtet 
• Stimulere til at oppdrettere følger klubbens anbefalinger vedrørende avl. 
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RETTELSER OG TILLEGG 

 
 

DATO RETTELSE NR TEKST GODKJENT AV 
13.10.19 1 Generell oppdatering Styret 
16.04.20 2 Oppdatering ASU Styret 
11.05.21 3 Rullering av strategidokumentet  Årsmøte 2021 

    

    

 

Oppdatert strategidokument vil komme på hjemmesiden, under dokumenter, årsmøtefanen. 
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9. Innkomne saker 

 a) Avvikling av fysiske vandrepremier
	 NSBK	har	til	sammen	ni	vandrepremier,	som	deles	ut	på	klubbens	hovedspesial.	Vandrepremiene		
	 må	stort	sett	vinnes	av	samme	hund	tre	ganger,	noe	som	gjør	den	vanskelig	å	vinne	til	odel	og	eie.		
	 Hovedspesialen	rullerer	mellom	Oslo&Akershus,	Sør-Rogaland,	Nordland,	Hordaland	og	Midt-Norge.	 

	 Avstander	bidrar	med	andre	ord	til	at	det	blir	enda	vanskeligere	å	vinne	permanent.	Et	resultat	av		
	 dette	er	at	enkelte	av	premiene	etter	hvert	har	blitt	ganske	slitne	av	reisingen.	De	transporteres	og		
	 sendes	på	kryss	og	tvers	flere	ganger	pr.	år,	siden	den	som	vinner	må	sende	den	til	neste	hoved-
 spesial, som igjen sender premien med noen andre. Det er en del som ikke vinnes på alle spesialer,  
 og disse må da igjen lagres i påvente av neste anledning. Enkelte av premiene har så snevre kriterier  
	 at	de	ikke	har	blitt	delt	ut	på	en	årrekke.

Vandrepremier som fremdeles kan oppnås:
	 1.	 SSPK’s	vandrepremie	(BIS	hovedspesial)
	 2.	 NSBK’s	vandrepremie	til	beste	norskoppdrettede	bouvier	des	flanders
	 3.	 NSBK’s	vandrepremie	til	beste	norskoppdrettede	dvergschnauzer	uansett	farge
	 4.	 NSBK’s	vandrepremie,	beste	norskoppdrettede	riesenschnauzer	uansett	farge
	 5.	 Alexander’s	vandrepremie,	BIR	bouvier
	 6.	 Kennel	Adorabel	og	kennel	D’evasives’	vandrepremie	(1BHK)
	 7.	 Baltus	cup,	vandrepremie	til	beste	norskoppdrettede	og	-eide	SP	dvergschnauzer	 

	 Forslag	til	vedtak:
	 1.	 Deles	ut	fysisk	til	siste	vinner.	Premiene	videreføres	som	en	pris	med	diplom	og	rosett.	Ny		
	 	 pris	opprettes	fra	NSBK	til	beste	norskoppdrettede	schnauzer	uansett	farge.	
	 2.	 Premiene	returneres	til	giver.	Premiene	videreføres	med	diplom	og	rosett.
	 3.	 Vandrepremiene	videreføres	som	tidligere.

 Styrets innstilling: 
 Styret innstilling er alternativ 1; Deles ut fysisk til siste vinner. Premiene videreføres som en pris  
 med diplom og rosett. Ny pris opprettes fra NSBK til beste norskoppdrettede schnauzer uansett  
 farge.

	 Følgende	vandrepremier	har	vært	vanskelige	å	oppnå,	og	ingen	av	disse	er	delt	ut	på	over	ti	år:
	 1.	 Inger	Elisabeth	og	Marit	Borgine	Gjersø’s	vandrepremie,	beste	norskoppdrettede	 
	 	 SP	schnauzer	i	unghundklassen	
	 2.	 Kennel	Wovw-wow’s	vandrepremie,	beste	norskoppdrettede	SP	hannhund	i	unghundklassen

 Styrets innstilling: 
 Kriteriene endres til beste norskoppdrettede uansett farge, hhv BIR og BIM. Vandrepremiene  
 deles ut til neste vinner, og blir deretter avviklet. 

b) Forslag: Det innføres krav om kjent HD status for Schnauzer sort og S/P for registrering av valper i  
 NKK.

 Begrunnelse
	 Det	er	relativt	få	schnauzere	som	røntges	hvert	år.	De	som	røntges	har	i	økende	grad	en	HD-dia-
	 gnose.	Dette	leses	ut	av	NSBKs	årsrapporter	og	for	2020/2021	i	Dogweb.	Det	er	mye	som	tyder	på		
	 at	HD	er	et	større	problem	for	rasen	enn	det	som	er	kjent.	Ved	å	innføre	krav	om	kjent	HD	status	 
	 vil	man	oppnå	at	flere	hunder	røntges,	noe	som	vil	gi	et	klarere	bilde	av	status	på	rasen	og	styre	avl		
 mot mindre forekomst av HD.
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	 Dette	vil	også	være	i	tråd	med	NSBKs	satsing	på	helse.		

	 Det	bør	også	jobbes	for	at	NKK	fører	HD	resultater	i	Dogweb	for	importerte	hunder.	Pr.	i	dag	legges		
	 ikke	dette	inn	i	stamtavlene	på	Dogweb.

	 NKK	har	et	pilotprosjekt	sammen	med	SKK	for	å	danne	en	felles	database	for	de	to	landene.	Dette	 
	 vil	bedre	mulighetene	for	å	få	en	HD	index	også	på	antallsmessig	små	raser.	 
	 Link:	https://www.nkk.no/hd-indeks/category1365.html?fbclid=IwAR2LnORuM-1iLj-AfviVqh5Io	 	
	 WvacBG6etTFfcFxOwjrzrapG73SjXU96q8	
 
	 Kommentar	fra	styret:	Styret	ser	dette	som	to	forskjellige	saker	–	ett	forslag	om	registreringskrav	for		
	 schnauzer,	begge	farger,	og	en	sak	som	kan	oversendes	styret	og	ASU	om	å	jobbe	for	å	få	helse- 
	 resultater	for	importer	inn	i	Dogweb.	Første	del	er	en	konkret	sak	som	klubben	kan	søke	NKKs	 
	 sunnhetsutvalg	om,	mens	del	to	er	noe	vi	bør	jobbe	langsiktig	med.	Del	to	er	egnet	for	å	legge	inn	i		
	 strategidokumentet,	samt	at	det	kan	være	egnet	til	å	løfte	inn	i	Raseklubbenes	Fellesallianse	(RFA).

 Styrets innstilling: Forslaget støttes

10. Valg

NORSK SCHNAUZER BOUVIER KLUBB VALG 2020 

Valgkomitéens	innstilling:	
Kandidater	(med uthevet skrift)	er	på	valg	og	har	sagt	seg	villig.		

Leder Arild	Kristensen,	Oslo/Akershus Ikke på valg
Nestleder Arild Schjølberg, Hedmark/Oppland Gjenvalg, 2 år
Sekretær Knut Ove Eriksen/Agder Ny for 2 år
Kasserer Anne	Marie	Madsveen/Oslo&Akershus Ikke på valg
Styremedlem 1 Andreas Bachmann/Sør-Rogaland Gjenvalg, 2 år
Styremedlem 2 Bodil Nergård/Nordland Ny for 2 år
Styremedlem	3 Veronica	Seppola/Oslo&Akershus Ikke på valg
Varamedlem Rigmor Sjøvoll/Nordland Gjenvalg, 1 år
Varamedlem Vivian Bruun/Nordland Gjenvalg, 1 år

Revisor Geir Tjernshaugen/Oslo&Akershus Gjenvalg, 2 år
Vara revisor Randi Otterlei Alvestad/Møre-Romsdal Gjenvalg, 2 år

Valgkomite
Styrets	innstilling:
Leder Reidun Stensrud/Vestfold Gjenvalg, 2 år
Medlem 1 Mette	Tufte/Oslo&Akershus Ikke på valg
Medlem 2 Maria Angell/Oslo&Akershus Gjenvalg, 2 år
Varamedlem Turid Vian/Nordland Ny, 1 år
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